

<p>Declaration of acceptance to attend the General Meeting of Umm Al Quwain General Investments company P.S.C remotely using modern technology means</p>	<p>إقرار بحضور اجتماع الجمعية العمومية لشركة أم القيوين للاستثمارات العامة ش.م.ع عن بعد باستخدام وسائل التقنية الحديثة</p>
<p>I , Shareholder : _____, Nationality : _____, holder of ID Card No. _____, hereby Declare that I am fully competent to use the remote attendance technology to attend the Company`s Annual General Meeting to be held on Wednesday 15/04/2026 at 12.00 noon at The company`s office on Al Ittihad Street – Al Mudar District 3 , Al Shemokh Building – Fifth Floor – Umm Al Qaiwain and to vote remotely on the items of the agenda. I further declare that I am fully aware of the mechanism for using the modern technology means for attendance and voting remotely.</p>	<p>أنا المساهم/ _____ الجنسية _____، حامل بطاقة هوية رقم _____، أقر بأهليتي المعتمدة شرعاً وقانوناً باستخدام تقنية الحضور عن بُعد لحضور إجتماع الجمعية العمومية السنوي للشركة المنعقد في يوم الأربعاء الموافق 2026/04/15 وذلك في تمام الساعة الثانية عشر ظهراً في مقر الشركة الكائن بشارع الاتحاد - منطقة المدر3 - بناية الشموخ الطابق الخامس - أم القيوين والتصويت عن بُعد على بنود جدول الأعمال، كما أقر بأنني علي دراية تامة بآلية استخدام وسائل التقنية الحديثة للحضور والتصويت عن بُعد.</p>
<p>Shareholder`s signature :</p>	<p>توقيع المساهم :</p>
<p>Agent name :</p>	<p>اسم الوكيل :</p>
<p>Agent signature :</p>	<p>توقيع الوكيل :</p>
<p>Date :</p>	<p>التاريخ :</p>